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PROTOKÓŁ NR XXXI/2021 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 25 marca 2021 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 11 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Rafał Trochimiuk  - Radca Prawny 
6. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
7. Pan Sławomir Stefaniak   - Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej  

  Policji w Siedlcach 
8. Pan Waldemar Rostek  - Starszy brygadier Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach 
 
XXXI Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 
punktów dotyczących podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. oraz podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Mazowieckiemu. 
 
Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Rymuza poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta o wprowadzenie do 
porządku obrad punktów dotyczących podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A.; 
 
W wyniku głosowania: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Rymuza poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta o wprowadzenie do 
porządku obrad punktów dotyczących podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Mazowieckiemu. 
 
W wyniku głosowania: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 wniosek został przyjęty. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2020 rok; 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2020 rok; 
5. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 
dofinasowanie zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę drogi (ul. Gryczna w 
Stoku Lackim) w ciągu drogi powiatowej nr 3633W”; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z siedzibą w 

Chodowie; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021 r.; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Nowe Iganie; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Żabokliki – Kolonia; 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Nowe Iganie; 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A.; 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 

Sp. z o.o.; 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A.; 
18. Sprawozdanie za 2020 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny; 
19. Informacje Przewodniczącego Rady; 
20. Wolne wnioski, informacje; 
21. Zamknięcie obrad.                

 
  
Ad.3  
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2020 rok; 
 
Pan Sławomir Stefaniak Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w 
Siedlcach przedstawił informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 
Siedlce za 2020 rok. 
Radna K. Kozak zwróciła się z prośbą o podjęcie działań w celu zapobiegania dalszym wypadkom i 
zdarzeniom w ruchu drogowych mających miejsce na zakręcie ulicy Korczewskiej jadąc od strony 
miejscowości Golice za stacja Olan. 
 
Ad.4 
Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2020 rok; 
 
Pan Waldemar Rostek Starszy brygadier Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2020 rok. 
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad.5 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
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Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na dofinasowanie 
zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę drogi (ul. Gryczna w Stoku Lackim) w 
ciągu drogi powiatowej nr 3633W”; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/388/2021 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Siedleckiego na dofinasowanie zadania pn. „Opracowanie dokumentacji 
projektowej na budowę drogi (ul. Gryczna w Stoku Lackim) w ciągu drogi powiatowej nr 3633W,  została 
podjęta głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021  rok; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/389/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2021 rok,  została podjęta głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/390/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -11, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
 
 



 4 

Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; 
 
Pan  H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/391/2021 w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Województwu Mazowieckiemu, została podjęta głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujące 
się – 0. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z siedzibą w 
Chodowie; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/392/2021 w sprawie zmiany Statutu Gminnego 
Ośrodka Kultury w Siedlcach z siedzibą w Chodowie, została podjęta głosami: za - 11, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021 r.; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/393/2021 w sprawie określenia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021 r, została podjęta 
głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
położonej w miejscowości Nowe Iganie; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Radny R. Chojecki zabrał głos w przedmiotowej sprawie informując, że ten teren jest bardzo drogi 
inwestycyjnie. Gmina nie ma planu co z tym terenem zrobić, ani jak go zagospodarować. Jest jeden 
właściciel posiadający 4ha, któremu w planie zagospodarowania zostało mu to pocięte na dróżki i 
drobne działeczki, nie może tego sprzedać. W ostatnim studium, które straciło aktualność był to teren 
przeznaczony do scalenia i do podziału. Zdaniem Radnego należy uporządkować ten stan, gmina 
twierdzi, że nie będzie budowała dróg, ale w planie te drogi zostają, ludzie mają zablokowany teren nie 
mogąc nic postawić, ponieważ nie uzyskają pozwolenia. Radny nadmienił, że nie jest to postępowanie 
gospodarskie, ponieważ właściciel tych czterech hektarów sprzedałby je w innej sytuacji sprzedać, 
mogłaby to kupić jakaś firma czy powstały magazyny i gmina miałaby z tego tytułu podatek. Teraz jest 
to niemożliwe ze względu na sytuację jaka jest w planie zagospodarowania. Gmina sprzedaje grunt, 
który w planie jest przeznaczony pod drogę i ten stan prawny zostanie, a zmieni się tylko właściciel. 
Jeżeli gmina wyprzedaje grunty twierdząc, że jest to niepotrzebne to należy przed sprzedażą w miarę 
możliwości w planach zmieniać te tereny, aby w dalszym ciągu nie zostały one jako droga. Radny 
podkreślił, że jest to apel do radnych na przyszłość, aby w sposób systematyczny te sprawy regulować. 
Ponadto nie widzi przeszkód w sprzedaży tej działki, ponieważ nikt z tej nieruchomości nie skorzysta 
tylko ten jeden właściciel.  
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/394/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości Nowe Iganie, została podjęta 
głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
położonej w miejscowości Żabokliki – Kolonia; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/395/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości Żabokliki – Kolonia, została podjęta 
głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
położonej w miejscowości Nowe Iganie; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny R. Chojecki zabrał głos w przedmiotowej sprawie zwracając uwagę, że należy się zastanowić 
czy ta działka gminie nie będzie nigdy potrzebna. Ponadto radny nadmienił, że w tym miejscu droga 
krajowa się zwęża i ta działka jest rozwiązaniem do szerokości drogi. Woda z ulicy Prądzyńskiego z 
całego tamtego rejonu jest odprowadzana w pewnym sensie na zasadach grzecznościowych. Przy 
dużych opadach deszczu tworzy się tam kałuża i zalewa posesje. Jak tam się zrobi zastój to nie jest 
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wiadomo gdzie ta woda zostanie odprowadzona. Awaryjnie można wykopać rów chłonny. Działka ta jest 
w chwili obecnej dzierżawiona więc nie można powiedzieć, że nikt z niej nie korzysta. Grunt w tym 
miejscu jest warty około 200 – 250 złotych za metr kwadratowy. Zdaniem Radnego jeżeli gmina chce 
ten grunt sprzedać po cenie jak będzie z wyceny to zdaniem Radnego by był to gest dobroczynności 
czy dobroduszności ze strony gminy i robienie ludziom przysługi. Radny nadmienił, że jeżeli gmina chce 
sprzedać ten grunt to należy to zrobić w drodze przetargowej i sprzedać tej osobie, która zapłaci więcej.  
 
Innych uwag i  wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/396/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości Nowe Iganie, została podjęta 
głosami: za - 8, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2. 
 
 
 
 
 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan T. Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/397/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy Dolna 
w miejscowości Nowe Opole, została podjęta głosami: za - 11, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o.; 
 

Pan T. Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/398/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o, została podjęta głosami: za - 11, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan T. Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/399/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A., została podjęta głosami: za - 11, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza zarządził 5 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza wznowił obrady Sesji. 
 
Ad.18 
Sprawozdanie za 2020 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny; 
 
Pani Barbara Myrcha Kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie za 2020 rok z realizacji zadań z 
zakresu wspierania rodziny. 
Uwag i wniosków do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się -0 sprawozdanie za 2020 rok z 
realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny zostało przyjęte. 
 
Ad.19 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę o terminie składania oświadczeń majątkowych przez radnych 
gminy oraz o następujących pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

 Stanowisko Powiatu Piaseczyńskiego z dnia 11 marca 2021 roku w sprawie stanowiska i uwag 
do Umowy Partnerstwa dla realizacji polityki spójności 2021 – 2027 w Polsce; 

 Wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w przedmiocie studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego.  

 
Ad. 20   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W punkcie wolne wnioski poruszono następujące zagadnienia: 

 Możliwości wysyłania smsów do mieszkańców z informacją o możliwości odbierania maseczek 
ochronnych; 

 Zagospodarowania śmieci z ulicy Granicznej i ulicy Wyględówka zebranych po zorganizowanej 
zbiórce przez mieszkańców Nowych Igań; 

 Podjęcie działań po otrzymaniu wyroku WSA w Warszawie w sprawie podjętej uchwały w 
przedmiocie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  

 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXI Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XXXI Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
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1.  XXXI/388/2021 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 
dofinasowanie zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na 
budowę drogi (ul. Gryczna w Stoku Lackim) w ciągu drogi powiatowej nr 
3633W”; 

2.  XXXI/389/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 

3.  XXXI/390/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

4.  XXXI/391/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu; 

5.  XXXI/392/2021 
w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z siedzibą 
w Chodowie; 

6.  XXXI/393/2021 
w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021 r.; 

7.  XXXI/394/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości położonej w miejscowości Nowe Iganie; 

8.  XXXI/395/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości położonej w miejscowości Żabokliki – Kolonia; 

9.  XXXI/396/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości położonej w miejscowości Nowe Iganie; 

10.  XXXI/397/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.; 

11.  XXXI/398/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 

12.  XXXI/399/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


